
 
 

	
Verksamhetsplan	för	 	
Ardre	sockenförening		2022	
 
 

					

Inför	2022	planerar	vi	att	fortsätta	med	föreningens	etablerade	
verksamhet	och	aktiviteter	i	bygdegården	och	runt	om	i	
socknen.		
 
Arbetet med sojdet har pågått nästan som vanligt i vinter och vi hoppas 
kunna bränna som planerat i år. 
 
Vi fortsätter planering för att kunna genomföra bastuns renovering. 

Dialogen kring skötseln av Mullvalds änge behöver fortsätta, både inom 
föreningen och tillsammans med Länsstyrelsen och Stiftet. 

Vi kommer att bevaka regionala utvecklingsfrågor och följa arbetet inom 
utvecklingsbolaget Ljusa Udden, där Lars Olsson är engagerad. 

Sockenföreningen blir vad vi gemensamt gör den till och vi vill 
uppmuntra alla medlemmar att ta initiativ till att arrangera olika 
aktiviteter inom sina intresseområden.  

Glädjande nog ökar antalet barnfamiljer och bofasta i socknen så vi 
hoppas på nya initiativ till aktiviteter även för den yngre generationen. 

Kommande aktuella aktiviteter kan alltid följas i kalendariet som 
uppdateras regelbundet. 
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